



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918



香港賽車運動教練制度 - 教練牌照註冊

第四期筆試通知

本會將於 2020 年 12 月 05 日 (星期六) 舉行教練牌照註冊之第四期筆試，由即日起開始接受報名，報名截止日期為 2020 年 11 月 27 日。有志投身賽車教練的人士，可於報名截止日期前填妥及提交 [申請表](#) 並連同相關文件電郵至賽事部辦理。

筆試地點：香港汽車會總部 – 香港灣仔馬師道新填地
考試日期：2020 年 12 月 05 日 (星期六)
時間：待定
報名截止日期：2020 年 11 月 27 日
考試費用：港幣 400 元正

備註：

1. 香港賽車運動教練制度- 教練牌照註冊之詳情可參閱 [《賽車運動教練手冊》](#)。
2. 有關《2020-2021 年度教練牌照申請豁免安排》，可參閱附錄在本會之 [《賽車運動教練手冊- 附件二》](#)。
3. 本會將於 2021 年 1 月 1 日起，首次申請賽車証者，必須持有由註冊二級教練及賽車培訓學校共同簽發之『賽車培訓證書』。
4. 香港汽車會保留隨時修改條款及細則之權利而無須另行通知。如有任何爭議，本會保留最終決定權。

如有查詢，請於辦公時間致電賽事部 3583-3618 / 6010-4411 或電郵至 motorsports@hkaa.com.hk。

香港汽車會賽事委員會

2020 年 11 月 13 日



香港汽車會

HONG KONG AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



2020/Coach/Bulletin/008

4th round Examination for the Hong Kong Motorsport Coach Licence

Please be informed that the fourth round examination for the Motorsport Coach Licence is now open for application. Applicants should submit the [application form](#) with all required documents for the attention of Motorsport Department by email before the deadline.

For details, please find the information as below:

Venue : Marsh Road, Wanchai Reclamation, Hong Kong
Date of examination : Dec 05, 2020 (Saturday)
Time : To be confirmed
Application deadline : Nov 27, 2020
Fees : HK\$400.-

Remarks :

1. Please refer to the [“Hong Kong Motorsport Coach Handbook”](#) for details of licence application;
2. Please refer to Appendix 2 [“Exemption Arrangement for Motorsport Coach Licence Application”](#) of the Motorsport Coach Handbook for the special exemption arrangement in 2020;
3. New licence applicants must possess of a "Racing Training Certificate" issued by a licensed coach (Level II) and our authorized training school effective from Jan 1, 2021; and
4. The HKAA reserves the right to amend Terms and Conditions at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of the HKAA shall be final.

For inquiries, please contact us at 3583-3618 / 6010-4411 or email to motorsports@hkaa.com.hk.

For and on behalf of
Motorsport Council of HKAA
Nov 13, 2020

2020/Coach/Bulletin/